
Protokoll

Representantskapsmøte, AiB 25.04.22

Oppmøte:

Sak 12/22 Godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden
Representantskapet godkjente dagsorden, og innkalling

Sak 13/22 Organisatoriske kjøreregler og forretningsorden for rep skap
Representantskapet tok organisatoriske kjøreregler og forretningsorden til orientering

Sak 16/22 Spørretimen
Medlemmer har anledning til å stille spørsmål til våre folkevalgte representanter.

Følgende tok ordet:

● Jan Hetterud, Geir Steinar Dale til besvarelse

● Ole Jørgen Johannesen, Roger Valhammer til besvarelse

● Andreas Nieuwejaar, Linn Katrin Pilskog til besvarelse

● Alexsander Leknes Torsvik (Fellesforbundet?), Linn Katrin Pilskog til besvarelse

● Lars Andreas Eriksen, Linn Katrin Pilskog til besvarelse

● Peter Hatlebak,

● Jens Olav Johannesen, Geir Steinar Dale til besvarelse

● Even Sørland, Roger Valhammer til besvarelse

● Katrine Dale, Roger Valhammer til besvarelse

Sak 14/22 Innspill til budsjett 2023 – Bergen kommune
Byrådsleder, Roger Valhammer innleder

Debatt

Følgende tok ordet:

● Kari Grønnestad

● Alexander Svendsen

● Alexandra Sørensen

● Aksel Ringdal

● Johanna Fond

● Noah Sellevoll

● Peter Hatlebakk

● Karl Johan Kirkebø

● Djani Behram

● Geir Totland
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● Ole Flåm Svendsen

● Alexander L. Torsvik

Sak 15/22 Bydelsutvalg i Bergen
Byrådssak tilgjengelig i forkant av møtet

Debatt

Følgende tok ordet:

● Andreas Nieuwejaar

● Ole Flåm Svendsen

● Hallgeir Utne Hatlevik

● Peter Hatlebakk

● Lillian Vangberg

● Fauzia Hussain Wiik

● Djani Behram

● Karl Johan Kirkebø

● Even Sørland

● Helena Haldorsen

● Henry Berg

● Gunnar W. Ramsøl

● Sebastian Stenberg

● Ole Jørgen Johannesen

● Solveig Aase

● Guri Lindblad

● Geir Steinar Dale

● Linn Engø

● Henry Berg, 2. gang

● Even Sørland, 2. gang

● Peter Hatlebakk, 2. gang

● Hallgeir Utne Hatlevik, 2. gang

● Gunnar W. Ramsøl, 2. gang

Roger Valhammer oppsummerte

Forslag til vedtak:

Innstilling fra styret i Arbeiderpartiet i Bergen:

1. Arbeiderpartiet i Bergen mener det er viktig at lokaldemokratiet i Bergen styrkes og at

innbyggernes muligheter til å delta øker. Politisk medbestemmelse og tettere kontakt og

dialog mellom folkevalgte, kommune og innbyggere bidrar til styrking av nærdemokratiet og

tilliten til politikere.

2. Det er et viktig mål at en legger til rette for, og stimulerer til, økt deltakelse i byens

samfunnsliv og innføring av bydelsutvalg er ett middel for å sikre merdemokrati.

3. Arbeiderpartiet i Bergen mener at utviklingen av lokaldemokratiet og innføring av

bydelsutvalg må vurderes i behandlingen av budsjett for 2023 og handlings- og økonomiplan

for 2023–2026.
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Forslag fra Åsane Arbeiderpartilag:

1. AiB vil søke flertall i bystyret for en forpliktende avtale om innføring av bydelsutvalg fra 2024.

2. Avtalen må avklare økonomiske rammer og budsjettmessige forutsetninger.

3. Bydelsutvalgene må innenfor disse rammene etableres på en måte som sikrer et minimum av

politisk organisering på bydelsnivå og kan danne utgangspunkt for videre oppskalering.

Forslag fra Henry Berg:

Forslag til uttalelse fra Arbeiderpartiet i Bergen 25.04.2022 til byrådssaken «Rammer for etablering av

bydelsutvalg»

1. Arbeiderpartiet i Bergen har siden 2014 ønsket å utvide muligheten til å delta i byens

demokratiske beslutningsprosesser ved å gjeninnføre ordningen med bydelsutvalg i hver

bydel. Det er derfor nå tid for å prioritere og gjennomføre denne viktige

nærdemokratireformen i byen vår.

2. Ordningen med bydelsutvalg innføres med virkning fra 1.1.2024. Bystyret utpeker utvalgene

basert på valgresultatet i den enkelte bydel ved lokalvalget i 2023.

3. Med et ønske om ytterligere styrking av nærdemokratiet bør arbeidet med direktevalgte

bydelsutvalg fortsette slik at en slik ordning kan innføres i forbindelse med lokalvalget i 2027.

Representantskapet gjorde følgende

Vedtak:

4. AiB vil søke flertall i bystyret for en forpliktende avtale om innføring av bydelsutvalg fra 2024.

5. Avtalen må avklare økonomiske rammer og budsjettmessige forutsetninger.

6. Bydelsutvalgene må innenfor disse rammene etableres på en måte som sikrer et minimum av

politisk organisering på bydelsnivå og kan danne utgangspunkt for videre oppskalering.

Sak 17/22 Eventuelt
Følgende tok ordet:

● Fauzia Hussain Wiik
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